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Proszę o podanie następujących informacji: 

 

 Ile było jednostek oświatowych, na które przekazywana jest subwencja oświatowa  

w Gminie Miasto Częstochowa odpowiednio w roku 2019, 2020, 2021, 2022, 2023? 

 Ile dzieci i młodzieży uczyło się w jednostkach oświatowych, na które przekazywana 

jest subwencja oświatowa w Gminie Miasto Częstochowa odpowiednio w roku 2019, 

2020, 2021, 2022, 2023? 

 Ilu nauczycieli pracowało w jednostkach oświatowych, na które przekazywana jest 

subwencja oświatowa w Gminie Miasto Częstochowa odpowiednio w roku 2019, 

2020, 2021, 2022, 2023? 

 

 

 

        Z poważaniem 

 

         Piotr Kaliszewski 

          

 
 


